
Møtereferat 

 

Den 19.06.13 ble det holdt styremøte i brukshundgruppa. 
 

 

Til stede: Hege Toresen, Heidi Krokmyrdal, Linda Manin, Hege Mathisen, Elisabeth Orvik Nilssen, 

Cecilie Bøasæter og Veronica Iversen. 

 

1. 

Åpning og godkjenning av innkalling: Ok 

 

2. 

Gjennomgang av referat fra siste møte: Ingen innvendinger 

 

 

3. Saksliste 

 

 

30)Gjennomgang av stevnet 15-16.juni: 

Vi trenger bedre organisering. Flere frivillige. Fordele oppgavene på flere. Spesifikke tidspunkt til når 

arbeidsoppgaver skal utføres. En som tar ansvar for de forskjellige oppgaver de forskjellige dager og 

kontakter de som er satt opp til oppgavene. Alle må skrive ned timer de jobber. Det er viktig at vi alle 

stiller opp for å lage ett godt arrangement som bidrar til å opprettholde LP og AG sporten i Norge.  

 

 

31) Klubb vester: 

Mange interesserte på FB, hvor mange skal vi bestille. 

Vi gjør logoen hvit. Vi sjekker tilbud på 30 vester hos Kifani og Marie Skattebo-Elisabeth. Det 

tilbudet vi hadde fått viste seg å være uten logo, og dermed atskillig dyrere enn først antatt, vi jobber 

derfor videre med å finne en rimeligere alternativ.  

 

 

 

32) Sommer fest: 

Større tilstelning. Vi spør 2 fra hver gruppe. Lørdag 17.august. 

Forslag til aktiviteter: 

- Raskeste hund 

- Raskete hund å spise 

- AG utstyr 

- Et godbit spor 

- Grilling, gjester tar med egen mat 

- Kake  

- Kontakte avisa 

- Ta bilda 

- Rally 

- Innsamling av premier (vi har premier) 

 

 

 

33) Dugnad: 

Vurderer å innføre at alle som skal ha nøkler må jobbe dugnad. Vi regner ut ett ca gjennomsnitt av 

mulige dugnadstimer og finner ett forventet antall dugnadstimer per medlem. Timene skal rapporteres 

inn fortløpende. Inn under dugnadsarbeid faller blant annet: 

- Styreverv 

- Ansvarlig på treninger 



- Konkret arbeid under stevner 

- Arrangere tilstelninger  

- Rydding av lokaler og uteområde 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Linda Manin 

 


